



Pelajar baru pasca siswazah membaca ikrar di majlis bertempat di Panggung Percubaan baru-baru ini.

Kerjasama lahirkan m'siswa berkualiti

SERDANG (25 Jul) – Naib Canselor, Profesor Datuk Dr Mohd Zohadie Bardaie berkata untuk melahirkan mahasiswa atau graduan yang berkualiti dan berdaya saing tidak semudah seperti yang difikirkan, malah usaha ini memerlukan komitmen dan kerja keras semua pihak.

Menurut beliau sistem pembelajaran di UPM membawa konsep di mana berlakunya latihan minda yang dapat membina pemikiran kreatif dan inovatif agar pelajar dapat melihat sesuatu perkara dari pelbagai aspek dan seterusnya dapat membuat keputusan yang tepat untuk manfaat semua.

Beliau berkata demikian sewaktu berucap di Majlis Ikrar Pelajar Siswazah semester pertama 2005/2006 bertempat di Panggung Percubaan baru-baru ini. Dalam majlis tersebut seramai 727 berjaya melanjutkan pengaji-

Oleh: LEELAWATI SUBRAMANI
(Pelatih FBMK)

Foto: Ahmad Fua'ad Alwi

an di peringkat Master dan Ph.D.

Turut hadir pada majlis tersebut Timbalan Naib Canselor (Pembangunan), Prof Dr. Nik Mustapha Raja Abdullah, Timbalan Naib Canselor (HEP), Prof. Madya Dr. Azali Mohamed, Dekan Sekolah Pengajian Siswazah, Prof. Dr. Aini Ideris dan Dekan Sekolah Pengajian Siswazah Pengurusan, Prof. Madya Dr. Arfah Salleh.

Seterusnya, Mohd Zohadie menjelaskan bahawa UPM mendapat keutamaan penyelidikan yang lebih tinggi di bawah *Intensification of Research in Priority Area* (IRPA) berbanding dengan universiti lain.

Sehingga 2004, UPM telah menerima RM167 juta melalui IRPA yang diperuntukkan di bawah Rangka Rancangan Malaysia

ke-8, dan ini dijangkakan akan meningkat pada masa akan datang. Tidak dapat dinafikan bahawa peruntukkan yang besar ini membuah hasil yang boleh dibanggakan.

Selain itu, beliau juga berkata "UPM bukan sahaja memberi ilmu pengetahuan tetapi juga mengembangkan potensi pelajar supaya bukan sahaja menjadi graduan yang berkeinginan dan mampu untuk terus maju malah dapat melihat dan menciptakan peluang yang ada untuk mencapai kejayaan di dunia globalisasi ini".

Pada akhir ucapannya, beliau berpesan kepada seluruh warga UPM supaya menghayati dan melaksanakan wawasan dan misi UPM dan memberi komitmen, daya usaha dan ketekunan yang tinggi semua warga UPM bagi merealisasikan wawasan UPM sebagai universiti bertaraf dunia.